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NEDĚLNÍK ADAMA B. BARTOŠE (142) O LAJNÁCH
JAK BRNO
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Tento způsob léta zdá se mi – ale ne, to už jsem jednou napsal, to
bych se opakoval. Ale stejně je to divné léto. Jako jaro. Jaro skoro
nebylo – přišlo pozdě, bylo krátké, studené – jako před rokem. A
léto? Nevím, jak u vás, ale tady – leje a leje a leje – když to řeknu
slušně. Chápu, že to musí bejt, ale proč právě v létě? A proč právě
teď, když mám mít – no tak volno úplně nemám, ale – volněji? Jestli
jsem zažil týden pěkných tropických teplot, což je přesně to, co mi
vyhovuje, tak to bylo moc a ještě se to míjelo s mou dovolenou. A
když je člověk mimo běžný pracovní proces, tak je tu taková zima,
že by ze mne měla Pekarová radost – nosím nejen svetr, ale
dokonce i bundu. V létě. To nepochopíš…

To, že v zimě nebyla taková zima, to jsem ještě vzal s povděkem,
protože už takhle platím za elektřinu 14 tisíc měsíčně a kdyby to
mělo být víc, už bych asi nevydělával na nic jiného, ale že je pak
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zima v létě, to už zavání něčím podezřelým. Co se to, k sakru, s tím
počasím děje? Je srpen a já tu sedím ve vlněných ponožkách a třu
si zkřehlou a ledovou pravačku, která – protože s ní nic nedělám,
než klikám jedním z jejích prstů na myši – mi ztuhla a málem zmrzla.
Dýchám si na ni a přemýšlím, kde zase soudruzi udělali chybu…

Ne, vážně. Dnes už vlastně nevíme, co je opravdové počasí a co je
počasí modifikované. Kdy je zima, protože být zima má a co už je
zima, jaká by být neměla. Co je vedro opravdové, nefalšované, letní
a co je už přes čáru a co být nikdy nemělo, protože takhle to tam
nahoře nikdo neplánoval, ale namachrovaní vědci, co si hrají na
bohy, vyrobili fejkové počasí. Dnes nás stále krmí strašáky o tom, jak
proti nám Rusko vede hybridní válku, která prý spočívá – považte –
ve strašlivých desinformacích (jako kdyby Západ nikdy nic takového
nedělal a jako kdyby celé naše zpravodajství nebylo ničím jiným než
jedním velkým hoaxem), ale že se tu už desetiletí bojuje za pomoci
úprav počasí a vyvolávání – tu sucha, tu záplav, tu zemětřesení
nebo dokonce extrémních požárů – to nikdo neřekne, nenapíše, o
tom se mlčí po pěšině.

Celé dnešní počasí je fejkové, vyfabulované, vyprefabrikované,
dopředu vypočítané, nalajnované – a jak by také ne, když jsou na
nebi lajny jak kráva – a nebo by snad bylo příhodnější říci – jako
Brno. Nevím, jak vy, ale mě ty lajny fakt hezkejch pár let, co si jich
všímám, štvou. Podíváte se na nebe a máte pocit, že se díváte na
skleněný stůl zezpodu: někdo tam velkou kreditkou udělal spoustu
bílých čar a my to teď jako máme šňupat? Prostě a obyčejně nás
tady už desetiletí práškujou bílým práškem, ale žádnou extázi z toho
nemám. Spíše blbou náladu – člověk nevidí slunce, jen poblitý nebe,
asi tak poblitý, jako když to v Brně s tím šňupáním přeženou a vidí
pak své ranní sojové latté podruhé. A kolik toho CO2 kvůli tomu
musí vyprodukovat, aby tu oblohu nad všemi velkými (a nejen
velkými) městy takhle vybílili? Z toho by se asi Gréta zvencla…
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Zkrátka – zase vážně. Píšu o tom trochu odlehčeně, ale skutečně je
to vážné téma. A velké téma. Je s podivem, že se o tom cudně mlčí.
Trochu jsem se s kolegou rozhodl toto tabuizované téma
prošťouchnout a po domluvě s Vítkem z SVCS vydávám knihu jeho
textů na téma geoinženýringu a všeho, co s tím souvisí. Je to
větší, než si myslíte. A pokud si myslíte, že o tom něco víte, až si
tuto knihu přečtete, zjistíte, že je to ještě horší, než jste si mysleli.

Takže proto nemám dovolenou, ale připravuji tady tuto (a nejen tuto)
knihu do tisku. Ono se stejně nedá nic jiného dělat. Na zahradě
pracovat v tom neustálém dešti nelze, tak mám víc času a kniha,
kterou jsem ohlašoval na září, vyjde už v srpnu. Můžete se na ni
těšit, protože je to opravdu první kniha na toto téma u nás.

Až si ji přečtete, dojde vám, že tady nejenže není žádné opravdové
globální oteplování, ale že všechny ty rozmary počasí a jeho
extrémní výkyvy jsou jen uměle vyvolané jevy, které mají podpořit
dojem, že se planetě něco děje a že za to můžeš ty a já. Bez těchto
změn v počasí bychom jim tu jejich přiblblou zelenou bezuhlíkovou
udržitelnou environmentální fantasmagorii nežrali a oni by z toho
neměli ten ohromnej kšeft, kterej z toho maj. Ale je to ještě horší –
nejen, že kvůli svým kšeftům rozhasili celé počasí, celý ten – jak
Vítek píše – citlivý a po miliony let vyladěný planetární organismus,
takže je to, jako kdyby si hráli se sirkami nad sudem prachu, ale
ještě nás pod touto záminkou chtějí zotročit a uvrhnout do digitálního
koncentráku. Aby si mohli snít své vlhké sny o globální vládě, museli
vymyslet strašáka. Aby byl strašák opravdu odstrašující, pěkně ho
uměle vylepšili – a vpodstatě tak vytvářejí v počasí jednu krizi za
druhou. Tedy ne že ty a já svým dýcháním a krávy na louce svým
prděním oteplujeme planetu, ale hovada jako Schwab, Gore, Strong,
Soros a jim podobní cíleně a úmyslně rozstřikováním látek do
atmosféry či dokonce ohříváním ionosféry (ano, HAARP apod.)
manipulují s počasím po celém světě, způsobují katastrofy a nás pak
z toho viní, nás kvůli tomu omezují na našich právech (berou nám
maso, auta apod), nás odírají z kůže (emisní povolenky apod.) a nás
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pod touto záminkou chtějí sledovat a kontrolovat (uhlíková daň,
sledování spotřeby CO2 a limity, které na nás chystají). Je to prostě
jeden z největších podvodů na světě, stokrát větší než covid. A my
se tváříme, že se nás to netýká.

O tomhle by se mělo mluvit, ne o lajnách v Brně. O lajnách nad
našimi hlavami…

Navzdory lajnám a dešti přeji pěkné léto

Adam B. Bartoš
 předseda Národní demokracie

_______________________________
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